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İnternet Vergi Dairesinden E-vergi Levhalarının Alınmasına İlişkin Hatırlatma 

 

 

DUYURU NO:2014/39 

 

 

Vergi Usul Kanununun 5 inci maddesinde "Gelir Vergisi mükellefleri (Kazancı basit usulde 

tespit edilenler dâhil) ile sermaye şirketleri her yıl Mayıs ayının son gününe kadar vergi tarhına 

esas olan kazanç tutarları ile bunlara isabet eden vergi miktarlarını gösteren levhayı almak 

zorundadırlar. İlan ve levhalara ilişkin diğer hususlar Maliye Bakanlığınca belli edilir." hükmü 

yer almaktadır. 

 

Gelir/kurumlar vergisi mükellefleri tarafından gelir/kurumlar vergisi beyannamelerinin 

verilmesinden sonra vergi levhası, Gelir İdaresi Başkanlığı bilgi işlem sistemi tarafından söz 

konusu beyannamelerde yer alan bilgilere göre oluşturulacak ve mükellefin internet vergi dairesi 

hesabına aktarılacaktır.  

 

Vergi levhaları sistem tarafından internet vergi dairesi hesaplarına aktarıldıktan sonra, 

mükellefler, internet vergi dairesinden bizzat kendileri veya 3568 sayılı Kanun uyarınca yetki 

almış olup bağımsız çalışan serbest muhasebeci, serbest muhasebeci mali müşavir veya yeminli 

mali müşavirler (meslek mensupları) aracılığıyla, gelir vergisi mükellefleri için (Kazancı basit 

usulde tespit edilenler dâhil)1 Nisandan itibaren, kurumlar vergisi mükellefleri için 1 Mayıstan 

itibaren, vergi levhalarını 31 Mayıs günü sonuna kadar yazdıracaklardır.  

 

Gelir/kurumlar vergisi mükellefi olup gelir/kurumlar vergisi beyannamelerini elektronik ortamda 

vermeyen mükellefler vergi levhalarını beyannamelerini vermelerini müteakip bağlı oldukları 

vergi dairesinden temin edeceklerdir. 

 

Vergi Levhalarının Bulundurulacağı Yerler: 

 

Vergi levhası almak mecburiyetinde olan mükellefler internet vergi dairesinden aldıkları vergi 

vergi levhası çıktılarını iş yerlerinin;  

. 

a) Merkezlerinde,  

b) Şubelerinde,  

c) Satış mağazalarında,  

ç) Çiftçilerin doğrudan doğruya zirai faaliyetleri ile ilgili alım satım işlerinin tedviri için açtıkları 

yazıhanelerinde,  

d) Taşıt işletmeleri ayrıca taşıtlarında (taşıt işletmesi ifadesi, ücret karşılığında yolcu veya eşya 

taşımacılığını ifade ettiğinden, diğer iş kollarında faaliyet gösteren mükelleflerin taşıtlarında 

vergi levhası bulundurma mecburiyetleri bulunmamaktadır.)  

 

yetkililerce istenildiğinde ibraz etmek üzere bulunduracaklardır. 

 



 

 

 

İş yerinde birden fazla kat veya reyon olması halinde her kat veya reyon için ayrı birer levha 

alma ve bulundurma zorunluluğu bulunmamaktadır.  

 

Vergi Levhası Bulundurma Mecburiyetini Yerine Getirmeyenler Hakkında Uygulanacak 

Ceza: 

 

Vergi levhası almak ve bulundurmak mecburiyetinde olan mükelleflerin vergi levhasını 

bulundurmak mecburiyetinde oldukları yerlerde yapılan denetimlerde bulundurma mecburiyetine 

uyulmadığının tespit edilmesi halinde her bir tespit için Vergi Usul Kanununun 353 üncü 

maddesinin (4) numaralı bendine istinaden özel usulsüzlük cezası kesilecektir. 

 

Bilgilerinize sunulur, 

 

 

 

Arkan & Ergin Yeminli Mali Müşavirlik A.Ş. 

Member of JPA International 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


